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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 30.06.2025 

v zasadacej miestnosti (spojovacej chodby) 

ZŠ, ul. L. Novomeského 11 

Prítomní poslanci:  Dominik Gabriel, Mgr. Marián Bohuš, Mgr. Ján Forgáč, Bc. 
Mária Machová 

Neprítomní poslanci: MBA Peter Hošták PhD., Patrik Žák, B.S.B.A., Mgr. Martina 
Gabrhelová 

Hostia: Igor Zajaček – zástupca náčelníka MsP 

Garant VMČ Juh: Ing. Peter Ondruš 

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
4. Rôzne, diskusia a záver 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel privítal všetkých 

prítomných, ospravedlnil z neúčasti poslanca Hoštáka, poslankyňu Gabrhelovú 
a viceprimátora Žáka, otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor je uznášania 
schopný, informoval o programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Machová, 
viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 

 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Machová, 
viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 
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Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 

programu. 
 

2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - jún 2025 
 
4590 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam odstránenie súvislého úseku 
rozdrobeného povrchu komunikácie na Saratovskej ulici (pravé odbočenie z hlavnej 
cesty smerom z mesta) a následne žiadam o realizáciu nového povrchu, resp. lokálnu 
opravu." (priložené foto) 
Odpoveď ÚI, MHSL: Požiadavka bude zaradená do zoznamu objektov údržby 
miestnych komunikácií, bude odstránený uvoľnený asfalt, ale na uloženie nového 
asfaltového krytu nemá MHSL tento rok v rozpočte finančné prostriedky. 
 
4591 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodenej informačnej 
tabule prevádzkového poriadku na detskom ihrisku vo vnútrobloku Halašu." (priložené 
foto) 
Odpoveď MHSL: Informačná tabuľa bude vymenená v priebehu mesiaca júl. 
 
4592 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodených úsekov 
dlažbového chodníka vedúceho k námestiu Sv. Rodiny." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Oprava prepadu zámkovej dlažby bola zaradená do zoznamu opráv 
MK s predpokladaným termínom realizácie v mesiaci august tohto roka. 
 
4593 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o vykonanie opatrení na pumptracku 
v parku pod Juhom, ktoré zabránia stekaniu a zadržiavaniu blata na dráhe." (priložené 
foto) 
Odpoveď MHSL: MHSL  zrealizuje úpravu svahov okolo asfaltových plôch, ale prinútiť 
návštevníkov pumptracku aby nejazdili mimo určené trasy nedokážeme. 
 
4594 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam odstránenie súvislého úseku 
rozdrobeného povrchu komunikácie na Šmidkeho ulici (v blízkosti podniku Brooklyn) a 
následne žiadam o realizáciu nového povrchu, resp. lokálnu opravu." (priložené foto) 
Odpoveď ÚI, MHSL: MHSL  zaradí opravu povrchu do zoznamu objektov údržby 
miestnych komunikácií s predpokladaným termínom realizácie v auguste tohto roka, 
pričom vie v tomto roku len odstrániť rozpadnutý asfalt, ale na pokládku nového asfaltu 
nemá tento rok peniaze v rozpočte. 
 
4595 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu ďalšieho poškodeného 
úseku odvodnenia na parkovisku pri ZŠ Novomeského." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Oprava žľabu bude zrealizovaná v priebehu mesiaca júl tohto roka. 
 
4596 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie invazívneho druhu 
zelene v blízkosti oplotenia ZŠ Východná (ulica Východná)." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Úprava zelene v blízkosti oplotenia ZŠ Východná je zaradená v 
zozname objektov údržby verejnej zelene s predpokladaným termínom realizácie v 
mesiaci júl 
 
4597 občan p. Mendel: žiada o orez krovia pri účelovej komunikácii k BD č.3 
Šmidkeho vyznačené červenou farbou na foto (priložené foto) 
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Odpoveď MHSL: Orez krov je zaradený v zozname objektov údržby verejnej zelene 
s predpokladaným termínom realizácie v mesiaci júl 2025. 
 
4598 občan p. Mendel: upozorňuje na nefunkčné osvetlenie po pravej strane na ulici 
Šmidkeho smerom k ul. Saratovská 
Odpoveď MHSL: V danom úseku bola pracovníkmi MHSL diagnostikovaná porucha 
na káblovom podzemnom vedení, od 9.6. je osvetlenie funkčné. 
 
4599 občan p. Mendel: žiada o odpratanie pokosenej trávy pri účelovej komunikácii 
k BD č.3 Šmidkeho vyznačené žltou farbou na foto (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Bioodpad bol odvezený. 
 
4600 občan p. Mendel: žiada o pokosenie plochy trávnika medzi BD č. 9-11 na ulici 
Gen. Svobodu (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Na danej ploche nebolo možné vykonať kosenie , nakoľko prebiehali 
stavebné práce na priľahlom bytovom dome a bolo tam postavené lešenie. Plocha 
bude pokosené v nasledujúcom kosení. 
 
4601 občan p. Mendel: žiada o vyčistenie upchatého kanalizačného vpustu na 
účelovej komunikácii v parku Pod Juhom pri cintoríne (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Dažďová vpusť bola vyčistená v 24. týždni. 
 
4602 občan p. Mendel: žiada o vyčistenie upchatých kanalizačných vpustí na ulici 
Soblahovská od križovatky pri zbernom dvore až po areál MHSL m. r. o., ktoré zrejme 
vzniklo pri výstavbe križovatky. 
Odpoveď MHSL: Podnet bol preposlaný správcovi komunikácie SC TSK. 
 
4603 poslankyňa p . Gabrhelová: žiada o preverenie nahlásenia občianky týkajúce 
sa nepriechodnosti chodníka pri silnom daždi na zastávke Mateja Bela v smere do 
mesta. Údajne sa nedá kvôli silnému vodnému toku ani prejsť. 
Odpoveď MHSL: Správca komunikácií sa bude problematike venovať a stav pri daždi 
sa pokúsi monitorovať, následne určí postup riešenia. 
 
4604 poslankyňa p . Gabrhelová: žiada o preverenie nahlásenia od občanov 
týkajúce sa porušovania zákonov osobami prespávajúcimi v zaparkovaných autách na 
parkovisku na ulici Východná v bezplatnej zóne. Autá sú plné oblečenia, šíri sa tam 
zápach, jedno z áut má EČV začínajúce na písmená ZA. 
Odpoveď MsP: Mestská polícia predmetné vozidlo dlhodobo eviduje a s majiteľom 
bol dohodnutý termín odstránenia do 22.6.2025. V opačnom prípade bude vozidlo 
správcom komunikácií odtiahnuté na určené parkovisko. Žiadne iné vozidlo, v ktorom 
by prespávali osoby neevidujeme. Na ul. Východná riešime ďalšie tri vozidlá, ktoré sú 
buď nespôsobilé na prevádzku na pozemných komunikáciách resp. vykazujú známky 
„vraku“. Tieto, pokiaľ nebudú odstránené vlastníkom, budú správcom komunikácie 
odtiahnuté. 
 
4605 poslanec p. Bohuš: žiada v mene občanov z BD č. 2 ulice Saratovská o opravu 
kanalizačného poklopu, ktorý je poškodený. 
Odpoveď MHSL: Problém s kanalizačným poklopom v tejto lokalite evidujeme. 
Samotný kanalizačný poklop nie je poškodený, avšak postupným sadaním vozovky je 
mierne vystúpený. Úpravu povrchu okolo kanalizačného poklopu máme zaradenú 



4 
 

medzi objektami pre stavebnú údržbu miestnych komunikácií. Predpokladaný termín 
realizácie je na budúci rok 2026, nakoľko v tomto roku nemá MHSL v rozpočte na 
opravu finančné prostriedky v rozpočte. 
 
4606 poslanec p. Bohuš: žiada v mene občanov BD na ulici Liptovská odpoveď na 
otázku, či sa plánuje vyhotoviť priechod v mieste novo budovaného detského ihriska. 
Odpoveď ÚM: Čo sa týka priechodu pre chodcov pri novom ihrisku, jeho vybudovanie 
nebolo súčasťou pôvodného projektu ihriska. V súčasnosti preto nie je v pláne jeho 
zriadenie. 
 

3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
Predsedajúci vyzval prítomných o nové požiadavky. 

 
4644 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam odstránenie súvislého úseku 
rozdrobeného povrchu komunikácie na Ul. Halalovka (v blízkosti prevádzky pizzerie 
Panelák) z dôvodu zabezpečenia bezpečného pohybu peších." (priložené foto) 
 
4645 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o vyčistenie kríkov od odpadkov a 
napadaného ihličia v lokalite pri budovy SLSP na ulici Západná (48.873593, 
18.043334)." (priložené foto) 
 
4646 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam odstránenie a zahladenie 
nebezpečných (ostrých) častí odstránenej dopravnej značky na parkovisku priamo 
pred BD Halalovka 13." (priložené foto) 
 
4647 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o riešenie situácie s porastom vo 
vnútrobloku Halalovka (pre bližšiu identifikáciu posielam fotografie a situáciu s 
vyznačením konkrétneho miesta) na trase pešieho prepojenia jednotlivých ihriskových 
zón. Z drevín je už húština prerastajúca do chodníka plná odpadkov. Chcem požiadať 
o zváženie jej odstránenia a náhradu za vhodnú alternatívu, alebo aspoň výrazný orez, 
ktorý by túto časť vnútrobloku skultivoval a skultúrnil." (priložené foto) 
 
4648 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o výrazný orez dreviny pred BD 
Halalovka 11." (priložené foto) 
 
4649 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odvoz veľkých konárov spadnutých 
zo stromu po nedávnej búrke v blízkosti farského úradu na Juhu." (priložené foto) 
 
4650 poslankyňa p. Gabrhelová: "p. učiteľka Mgr. Šišková žiada o vybudovanie 
prechodu pre chodcov pri ZŠ na ulici Východná z dôvodu aby deti mohli prejsť 
bezpečne do parku a k Lavičkovému potoku" (túto požiadavku avizovali na rade MŠ 
Šafárikova - elokované pracovisko Východná) 
 
4651 občan p. Mendel: žiada o orezanie krovia a dreviny v lokalite most na ulici Gen. 
Svobodu a ulica Východná. Konáre presahujú do chodníka a cesty.  (priložené foto) 
 
4652 občan p. Mendel: žiada o úpravu dlažby rozkopaného chodníka v lokalite ulica 
Gen. Svobodu pri parkovisku nad kostolom.  (priložené foto) 
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4653 občan p. Mendel: žiada aby na webovej stránke mesta alebo iným vhodným 
spôsobom boli zverejňované súhrnné informácie zo všeobecných záväzných 
nariadení týkajúce sa možného využitia zliav a úľav pre vybrané skupiny obyvateľov, 
tak aby si nemuseli občania prácne vyhľadávať tieto zľavy a úľavy v jednotlivých VZN. 
 
4654 občan p. Mendel: opakovane žiada o odpratanie pokosenej trávy pri účelovej 
komunikácii k BD č.3 Šmidkeho (požiadavka č. 4599) nakoľko tak nebolo urobené ani 
k 1.7.2025. Zároveň žiada aby príslušný autor odpovedí na požiadavky v budúcnosti 
neklamal a nezavádzal ohľadom realizácie vykonaných prác. (priložené foto) 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky. 

 

4. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa prihlásil poslanec p. Bohuš, ktorý vyjadril poďakovanie Mestu 
Trenčín a MHSL m. r. o. za pomoc na akcii Naše mesto a pomoc pri upratovaní areálu 
ZŠ Novomeského 11. 

Predsedajúci poďakoval za príspevok a vyzval prítomných o ďalšie príspevky do 
diskusie. 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a tak predsedajúci uzavrel bod programu. Na 
záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 

 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle pozvánky. 
 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš 
 
V Trenčíne, 02.07.2025 
 
  

Dominik Gabriel                         
predseda VMČ JUH 
 


